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Vragen van het lid Van Veldhoven (D66) aan de minister en de 
staatssecretaris van Infrastructuur en Milieu over het bericht «Alarm over 
gifalg» (ingezonden 10 augustus 2012). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Alarm over gifalg»?1 

Vraag 2
Kunt u verklaren waarom er is doorgegaan met spuien van water vanuit de 
Ouwerkerkse Kreek in de Oosterschelde toen duidelijk werd dat de giftige 
algensoort Dinoflaggelaat in dit water zat en zelfs nadat er een zwemverbod 
was afgekondigd? 

Vraag 3
Wie beslist er over het wel of niet spuien bij water van slechte kwaliteit? 

Vraag 4
Zijn de waterschappen berekend op het isoleren van besmet water indien 
nodig? Zo ja, hoe? Zo nee, waarom niet?

1 Provinciale Zeeuwse Courant, 8 augustus 2012
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